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با حکم استاندار خوزستان صورت گرفت؛

انتصاب ۳ سرپرست 
جدید فرمانداری در 

خوزستان

 مالک شریعتی نیاسر در نشست با اصحاب 
رسانه خوزستان:

خوزستان با منابع عظیم 
نفتی، دارای اهمیت ویژه ای 

در حوزه انرژی است

648 5 7

با موشکافی واردات 
و صادرات مانع از قاچاق 

کالا شویم

روابط عمومی اداره کل امور مالیاتی خوزستان

مالیات
 هوشمند سازی نظام مالیاتی

حل مشکل افت فشار گاز 
مسجدسلیمان و لالی

 تا 6 ماه آینده

در بازدید اعضای هیئت مدیره توسعه نیشکر از طرح های صنعت نیشکر مطرح شد؛

شکوفایی خوزستان با راه اندازی صنایع پایین دستی نیشکر

۴ مجتمع خدماتی 
در پایانه مرز چذابه

 احداث می شود

چند تصویر از
 15 و 16 تیرماه 1۴02

معاون سازمان آب و برق خوزستان:

 کشاورزان حوضه 
کرخه شلتوک 

نکارند

روایت ویسی از چاقوکشی 
و عربده کشی در تمرین 

نفت آبادان!

جمعیت باسواد خوزستان سه درصد افزایش یافت

معاون سواد آموزی اداره کل آموزش و پرورش خوزستان گفت: 
جمعیت باسواد استان در سال ۹۵ بالغ بر ۹۲ درصد بود که این 

رقم در سال گذشته به ۹۵ درصد افزایش یافته است.
 اردشیر شریف زاده معاون سواد آموزی اداره کل آموزش و 
پرورش خوزستان امروز در جمع خبرنگاران اظهار کرد: ۹۵ 
درصدجمعیت با سواد خوزستان طبق آخرین اطلاعات به 

دست آمده در بازه سنی ۱۰ تا ۴۹ سال هستند.
بر ۹۲  بالغ  استان در سال ۹۵  باسواد  افزود: جمعیت  وی 
درصد بود که این رقم در سال گذشته به ۹۵ درصد افزایش 

یافته است.
به  موفق  استان  باسواد  جمعیت  افزایش  با  وی،  گفته  به 

کسب رتبه برتر کشوری شدیم.
معاون سواد آموزی اداره کل آموزش و پرورش خوزستان 
جمعیت  درصد   ۹۷ کشور  در  آموزی  سواد  نرخ  میانگین 
این  با  زیادی  فاصله  خوزستان  داشت:  بیان  و  کرد  اعلام 
میانگین ندارد اما برای رسیدن به متوسط کشوری نیازمند 

همراهی خیران هستیم.
وی با اشاره به طرح »نذر سواد« در خوزستان بیان کرد: این 
طرح با هدف استفاده از ظرفیت خیران آموزشی به منظور 

پوشش حداکثری سواد آموزی در استان اجرا شده است.
تاکنون  طرح  این  خوشبختانه  اینکه  بیان  با  زاده  شریف 
کرده  کسب  آموزی  سواد  حوزه  در  را  خوبی  موفقیت های 
ادامه داد: باتوجه به نتایج موفق طرح »نذر سواد« در استان، 
اجرایی شدن این طرح نیز به دیگر استانهای کشور ابلاغ شد.

آخرین  جریان  در  مدیره  هیات  اعضای 
طرح  در  صنعت  این  دستاوردهای 
زیرسطحی،  قطره ای  آبیاری  دانش بنیان 
احداث کارخانه کاغذ و صنایع پایین دستی 
کارخانه خمیرمایه و الکل رازی قرار گرفتند.
اعضای هیئت مدیره شرکت توسعه نیشکر 
طرح های  از  بازدید  در  جانبی  صنایع  و 
توسعه  شرکت  دانش بنیان  و  توسعه ای 
نیشکر و صنایع جانبی ضمن اعلام حمایت 
رفع  ضرورت  بر  صنعت،  این  از  قد  تمام 
هرگونه موانع در تولید محصولات جانبی و 
راه اندازی صنایع پایین دستی تاکید کردند.

در  مدیره  هیات  اعضای  بازدید   این  در 
این صنعت در  جریان آخرین دستاوردهای 
طرح دانش بنیان آبیاری قطره ای زیرسطحی، 
احداث کارخانه کاغذ و صنایع پایین دستی 
کارخانه خمیرمایه و الکل رازی قرار گرفتند.
برای رونق  نگاه حمایتی سهامداران عاملی 

نیشکر صنعت 
شرکت  مدیرعامل  بازدید،  این  حاشیه  در 

و  حمایت  جانبی  صنایع  و  نیشکر  توسعه 
در  مهم  عاملی  را  سهامداران  پشتیبانی 
راستای خودکفایی کشور دانست و گفت، در 

سال مزینّ به رشد تولید، این نگاه حمایتی 
در  را  تولید  و  اشتغال  نیشکر،  صنعت  از 
منطقه رونق می دهد و خوزستان را در مسیر 

تحوّل و شکوفایی اقتصادی قرار خواهد داد.
ضمن  ادامه،  در  ناصری  عبدعلی  دکتر 
در  نیشکر  صنعت  دستاوردهای  تشریح 
بیان  نیشکری،  محصولات  متنوّع  تولید 
برنامه ریزی و تلاش جهادی  کرد، در سایه 
عنوان  به  نیشکر  توسعه  صنعت  پرسنل، 
صنعتی بالنده و پویا به موفقیت های زیادی 

دست یافته است.
بر اساس این گزارش، در این بازدید، دکتر 
و  مقداد محمودی  دکتر  افشار،  عین  حامد 
دکتر احمد گودرزی از اعضای هیئت مدیره 
جانبی  صنایع  و  نیشکر  توسعه  شرکت 
حضور داشتند و از نزدیک در جریان روند 
دستاوردهای  و  کاغذ  کارخانه  پیشرفت 

دانش بنیان صنعت نیشکر قرار گرفتند. 
جانبی  صنایع  و  نیشکر  توسعه  شرکت 
را  شکر  به  کشور  نیاز  درصد   ۴۰ از  بیش 
تامین می کند و در عین حال، قطب تولید 
الکل طبی، خمیرمایه و شکرهای دارویی و 

طعم دار کشور است.



بالغ بر ۶۵ درصد 
اتلاف انرژی در بخش 
نهادهای حاکمیتی، 
شرکت های دولتی و 
نهادهای عمومی است
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خبر
نماینده مردم اهواز در مجلس:

مشکلات آب و برق ملاشیه اهواز برطرف شود

برق  و  آب  مشکلات  رفع  خواستار  مجلس  در  اهواز  مردم  نماینده 
منطقه ملاشیه شهرستان اهواز از سوی مسئولان امر شد.

با اشاره به بازدید  سید کریم حسینی در گفت وگو با خبرنگار مهر، 
این  مردم  درخواست های  از  یکی  کرد:  اظهار  اهواز  ملاشیه  از  خود 
از  برخی  آن در  بودن  فشار  و کم  درباره وضعیت آب شرب  منطقه 
خیابان ها بود که با حضور مدیرعامل آبفای اهواز این موضوع بررسی 
افزایش  با  با مدیرعامل آبفای خوزستان مقرر شده  از تماس  و پس 

امکانات و تجهیزات این مشکل برطرف شود.
افزود: همچنین وضعیت شبکه توزیع برق منطقه بررسی و در  وی 
خصوص قطعی های پی در پی، مسئله انشعاب های برق و روشنایی 
نیروی  توزیع  شرکت  مدیران  کرد:  بیان  حسینی  شد.  مطرح  معابر 
برق اهواز وعده بررسی این موضوعات را دادند و مقرر شده مشکلات 
مربوط به شبکه توزیع برق و روشنایی معابر در ملاشیه اهواز به زودی 

برطرف شود.

با حکم استاندار خوزستان صورت گرفت؛
انتصاب ۳ سرپرست جدید فرمانداری در خوزستان

 استاندار خوزستان با صدور احکامی جداگانه، سرپرست های جدید 
فرمانداری های شهرهای باوی، گتوند و هندیجان را منصوب کرد.

علی اکبر حسینی محراب در احکامی جداگانه »سید محسن البرزی«، 
عنوان  به  ترتیب  به  را  بحرکانی«  »حسین  و  زاده«  عباسی  »عباس 
سرپرست فرمانداری های باوی، گتوند و هندیجان منصوب کرد. البرزی 
در سوابق خود مسئولیت هایی همچون بخشدار سابق دهدز، فرمانده 

سابق حوزه های مقاومت بسیج و تدریس در دانشگاه را دارد.
مخابرات  مدیر  همچون  سمت هایی  در  این  از  پیش  زاده  عباسی 
مسجدسلیمان، عضویت در شورای شهر و دیگر مسئولیت های اجرایی 
فعالیت داشته است . بحرکانی مسئولیت های متعددی در سطح فرمانداری 
هندیجان از جمله مشاور جوان فرماندار، رئیس حراست فرمانداری و مدیر 

سیاسی و امنیتی فرمانداری را در رزومه کار خود داشته است.

۱۰ زمین چمن مصنوعی در آبادان در حال ساخت است 
نماینده مردم آبادان در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه این شهر 
با کمبود فضای مناسب ورزشی مواجه است، گفت: ۱۰ زمین چمن 

مصنوعی در شهرستان آبادان در حال ساخت است.
با  متناسب  استاندارد  ورزش  فضای  کرد:  اظهار  مولوی  محمد  سید 

میزان ظرفیت های این شهرستان نیست.
متعددی  مشکلات  آبادانی  جوانان  و  ورزشکاران  اینکه  بیان  با  وی 
با  افزود:  داشتند،  محدود شهرستان  های چمن مصنوعی  زمین  در 
از ۱۰ زمین  پیگیری های صورت گرفته تاکنون روند احداث بیش 
چمن مصنوعی در شهرستان آبادان آغاز شده است که امیدواریم به 

زودی مورد بهره برداری قرارگیرند.
عضو مجمع نمایندگان استان خوزستان گفت: دومین زمین فوتبال 
 ۳۰۰ بر  بالغ  اعتباری  با  جنوبی  بوارده  بزرگ  گل  مصنوعی  چمن 
میلیارد ریال از محل اعتبارات نفت در مراحل پایانی قرار دارد و این 

زمین چمن بزرگ تا پایان مردادماه افتتاح خواهد شد.
فراهم  برای  ورزشی  فضای  توسعه  پیگیری  اینکه  به  اشاره  با  وی 
یک  آبادانی  جوانان  و  نوجوانان  تفریح  و  ورزش  شرایط  آوردن 
گل  مصنوعی  چمن  فوتبال  زمین  نخستین  افزود:  است،  اولویت 
ماه  شهریور  تا  نیز  نیکویی(  علی  )مرحوم  جنوبی  بوارده  بزرگ 

۱۴۰۲ به مرحله بهره برداری می رسد.
و  دیوارکشی  اعتبار  گرفته  پیگیری های صورت  با  داد:  ادامه  مولوی 
آموزشگاه  مصنوعی  چمن  فوتبال  زمین  جانبی  تاسیسات  احداث 
نورالهدی و اعتبار دیوارکشی و احداث تاسیسات جانبی زمین فوتبال 

چمن طبیعی گل بزرگ شطیط نیز تامین شده است.

هما خوزستان
میثم حلالی نصب:

مجلس  تلفیق  و  انرژی  کمیسیون  عضو 
گفت: بالغ بر ۶۵ درصد اتلاف انرژی در 
شرکت های  حاکمیتی،  نهادهای  بخش 
دولتی و نهادهای عمومی است که باید 

اهتمام جدی داشته باشند.
با  نشست  در  نیاسر  شریعتی  مالک   
به  اشاره  با  خوزستان  رسانه  اصحاب 
اینکه این چهارمین سفرم به این استان 
به ویژه در  است، اظهار کرد: خوزستان 
اول  منبع  اینکه  لحاظ  به  انرژی  حوزه 
ویژه ای  اهمیت  است  نفتی کشور  حوزه 

دارد.
حوزه  در  کشور  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
حوزه  در  خاص  طور  به  و  انرژی  تولید 
داشته  واحد  متولی  برق  و  گاز  نفت، 
است، افزود: وزارت نفت مسئولیت تولید 
متولی  نیرو  وزارت  و  کشور  گاز  و  نفت 
را  نیروگاه ها  که  است  برق  حوزه  اصلی 
اتمی  انرژی  سازمان  می کند؛  مدیریت 
انجام  را  کار  این  از  کوچکی  بخش  نیز 

می دهد.
بیان  با  تهران در مجلس  مردم  نماینده 
کشور  مصرف  مدیریت  حوزه  در  اینکه 
تصریح  ندارد،  وجود  واحدی  مدیریت 
کرد: با توجه به سیاست های کلی ابلاغی 
بود در  این  بر  قرار  انقلاب،  رهبر معظم 
برنامه های پنجم و ششم شدت مصرف 
را  آن  و  کرده  مدیریت  را  کشور  انرژی 
نصف  به  گذشته  سال   ۱۰ به  نسبت 
هدف  این  به  تنها  نه  که  دهیم  کاهش 
و  داشته ایم  هم  افزایش  بلکه  نرسیدیم 
انرژی  حوزه  پرمصرف  کشورهای  جزو 

هستیم.
اکنون  داد:  ادامه  نیاسر  شریعتی 
عربستان،  مثل  ما  منطقه  کشورهای 
ترکیه و دیگر کشورها خودشان را یا به 
میانگین جهانی مصرف انرژی رسانده اند 
میزان مشخصی  از  نگذاشته اند  اینکه  یا 
این  ما  کشور  در  اما  کند  پیدا  افزایش 
شاخص حداقل ۲ برابر میانگین جهانی 

است.
انرژی  شدت  را  شاخص  بهترین  وی، 
لحاظ  به  دنیا  در  کرد:  عنوان  و  اعلام 
را  اول  رتبه  گاز  و  نفت  ذخایر  مجموع 
داریم و روزی تصور غلطی مبنی بر این 
نفت  منابع  روی  که چون  داشت  وجود 
تمام  منبع  این  دنیا هستیم،  اول  گاز  و 
می خواهیم  هرطور  لذا  نیست؛  شدنی 
کنیم  هزینه  و  مصرف  را  آن  می توانیم 
به  نزدیک  در شرایط  اکنون که  اما هم 

بحران هستیم.
مجلس  تلفیق  و  انرژی  کمیسیون  عضو 
انرژی  درصد   ۷۰ حاضر  حال  در  گفت: 
کشور از گاز طبیعی تأمین می شود که 

۷۰ درصد این مقدار توسط میدان گازی 
پارس جنوبی تأمین خواهد شد، مابقی 
آن مربوط به نفت، فرآورده های نفتی و 

محصولات جانبی است.
سال   ۵ تا  کشور  در  انرژی  بحران  بروز 

آینده
انجام  جهادی  کار  اگر  گفت:  شریعتی 
کار  نکنیم،  استفاده  میانبرها  از  ندهیم، 
روال  با  و  ندهیم  انجام  فوری  و  ضربتی 
عادی کار را پیش ببریم تا ۴ یا ۵ سال 
در  ناپذیر  جبران  بحران  یک  با  دیگر 
یکی  شد.  خواهیم  مواجه  انرژی  زمینه 
در  است  این  بحران  این  ویژگی های  از 
صورت  فشار  افت  جنوبی  پارس  میدان 
می گیرد، ۱۰ سال پس از آن نیز ممکن 
تولید  میزان  نصف  به  میدان  این  است 

خود برسد.
کشور  امروز  اولویت  اینکه  بیان  با  وی 
مدیریت انرژی است، افزود: در این حوزه 
که  شود  انجام  تولید  تازه  کارهای  باید 
از  برداری  بهره  افزایش  تولید،  افزایش 
میدان ها، توسعه میادین جدید در حوزه 
نفت و گاز به خصوص میادین مشترک 
سرمایه گذاری باید صورت بگیرد؛ البته 
این امور برای جبران فاصله کافی نیست.

ادامه  مجلس  در  تهران  مردم  نماینده 
داد: این فاصله زمانی جبران می شود که 
مدیریت مصرف صورت گیرد؛ ما اکنون 
مواجه  انرژی  ناترازی  جدی  تهدید  با 
زیادی  بسیار  فرصت  آن  در  هستیم که 
چون  که  صورت  این  به  است  نهفته 
شاخص شدت انرژی بالا است می توانیم 
با اجماع ملی، برنامه ریزی دقیق، سرمایه 
گذاری، هماهنگی و تمرکز مسئولیت ها 

به میانگین جهانی نزدیک شویم.
نتوانیم  شاید  کرد:  اضافه  شریعتی 
کوتاه  در مدت  را  انرژی  شاخص شدت 
به میانگین جهانی برسانیم اما با تلاش و 
وقت گذاشتن معقول اتفاق خواهد افتاد؛ 
بنابراین باید در برنامه توسعه هفتم که 
اکنون در آغاز آن هستیم باید به صورت 

جدی روی این مسئله کار شود.
شده  انجام  اقدامات  خصوص  در  وی 
کمیسیون انرژی در این دوره از مجلس 
حوزه  این  کارهای  برخی  کرد:  بیان 
برای  اجرا شدن است  اکنون در آستانه 
از  زدایی  مانع  قانون  به  می توان  مثال 
توسعه صنعت برق اشاره کرد؛ این قانون 
از آبان ماه ۱۴۰۱ ابلاغ شده که در ماده 
۱۷ و ۱۸ آن در خصوص ناترازی انرژی 
قانون  این  تمرکز  است.  شده  صحبت 
حوزه  در  انرژی  سازی  بهینه  مسئله  بر 
برق، نیروگاه های خصوصی، نیروگاه های 
ضریب  افزایش  صادرات،  خورشیدی، 
بار و باز توزیع یارانه زنجیره تولید برق 

است.

وجود بیش از ۶۰ درصد اتلاف انرژی در 
نیروگاه ها

مجلس  تلفیق  و  انرژی  کمیسیون  عضو 
دچار  نیروگاهی  حوزه  در  اینکه  بیان  با 
بر  کرد:  تصریح  هستیم،  جدی  چالش 
اساس ترازنامه انرژی، بازدهی نیروگاه ها 
حدود  میانگین  طور  به  حاضر  حال  در 
۳۹ درصد است یعنی بیش از ۶۰ درصد 
دارد؛  وجود  نیروگاه ها  در  انرژی  اتلاف 
البته تمام این اتلاف قابل جبران نیست.

شریعتی نیاسر عنوان کرد: این اقدامات 
جزو هدف گذاری های برنامه ششم بود 
که به دلیل نبود الزامات موفق نشدیم آن 
را به ۵۵ درصد آن برسیم، سوخت را به 
صورت رایگان در اختیار نیروگاه ها قرار 
می دادیم و برای آنها افزایش بهره وری و 
راندمان مهم نبود؛ لذا در برنامه توسعه 
هفتم به نتیجه رساندن این طرح را مد 
حوزه  از  را  رانت ها  و  داده ایم  قرار  نظر 

نیروگاهی حذف کرده ایم.

وی با اشاره به تصویب قانون اصلاح نظام 
پتروپالایش در مجلس افزود: اگر تنفس 
خوراک به پتروپالایشگاه ها داده شود در 
پالایشگاه ها  در  راندمان  افزایش  آن  پی 
صورت خواهد گرفت تا محصولات مورد 
به طور کیفی  را  و گازوئیل  بنزین  نیاز، 
را  گوگرد  و  کوره  نفت  و  کنند  تولید 

کاهش دهند.
گفت:  مجلس  در  تهران  مردم  نماینده 
هفتم  توسعه  برنامه  و  بودجه  قانون  در 
حداقل  تا  شده اند  موظف  پالایشگاه ها 
به  را  خود  سالانه  سود  از  درصد  چهار 
اختصاص  محصولات  سازی  کیفی 
از  استفاده  را شرط  این مسئله  و  دهند 
قرار  خوراک  قیمت  تخفیف  درصد  پنج 

داده ایم.
اینکه  به  اشاره  با  نیاسر  شریعتی 
مدت ها موضوع ال پی جی رها شده بود، 
و  بنزین  از  فقط  کشور  در  کرد:  بیان 
سی ان جی سخن می گفتند در حالی که 
در کشور ال پی جی مازاد داشته ایم که 
آلودگی اش  هم  و  بهتر  آن  کیفیت  هم 

کمتر بود.
و  منابع  خصوص  در  سال ها  افزود:  وی 
مصارف شرکت های تابعه وزارت نفت و 
وزارت نیرو شفافیت وجود نداشت، این 
انرژی  و کمیسیون  پیگیری شد  مسئله 
بسیاری  کرد.  این خصوص همراهی  در 

از این منابع در حال حاضر شفاف شده 
هزینه  بر  بالادستی  طرح های  برای  و 
مجموعه  اختیار  در  گذاری  سرمایه 
وزارت نفت قرار گرفت؛ البته استفاده آن 

در هزینه های جاری را ممنوع کردیم.
مجلس  تلفیق  و  انرژی  کمیسیون  عضو 
ادامه داد: در حوزه انرژی برای نخستین 
بار مسئله بهینه سازی مصرف انرژی در 
بودجه ۱۴۰۲ ایجاد شد که پایه ای برای 
در  انرژی  مصرف  سازی  بهینه  صندوق 

برنامه هفتم است.
شریعتی گفت: حدود دو سوم کارهایی 
انرژی  حوزه  در  یازدهم  مجلس  در  که 
اما  انجام شده  بودیم،  برنامه ریزی کرده 
موضوع مهمی که در آن عقب ماندگی 
هم داریم، حوزه مدیریت مصرف انرژی 
است که باید نسبت به آن تمرکز ایجاد 
و  صنعت  کشاورزی،  حوزه های  شود؛ 
را  خود  کارهای  هرکدام  نقل  و  حمل 

انجام می دهند.
ثبت ۶۵ درصد اتلاف انرژی در نهادهای 

حاکمیتی و دولت
ما  مخاطب  عمده  اینکه  بیان  با  وی 
مصرف،  مدیریت  به  نسبت  مجلس  در 
است،  عام  معنای  به  دولت  و  حاکمت 
اتلاف  درصد   ۶۵ بر  بالغ  کرد:  تصریح 
حاکمیتی،  نهادهای  بخش  در  انرژی 
عمومی  نهادهای  و  دولتی  شرکت های 
ما  با  را  همراهی  بیشترین  مردم  است، 
را  مصرف  کاهش  زمان  هر  و  داشته اند 
و  کرده اند  که کمک  آنها خواسته ایم  از 
اکنون نوبت حاکمیت و دولت است که 
این زمینه داشته  اهتمام جدی در  باید 

باشند.
اظهار  مجلس  در  تهران  مردم  نماینده 
کرد: ظرفیت هایی که در حوزه صنعت، 
کشاورزی، حمل و نقل و راه و ساختمان 
وجود دارد باید در یک مرکز مسئولیت 
عالی  شورای  دبیرخانه  شوند.  متمرکز 
است،  برنامه  سازمان  ذیل  که  انرژی 
انجام  را  کاری  نمی تواند  و  بوده  ضعیف 
جمهور  رئیس  سطح  در  باید  لذا  دهد؛ 
تمام  و  بیاید  جمهور  رئیس  معاون  و 
را  مصرف  مدیریت  حوزه  اختیارات 

برعهده گیرد.
شریعتی نیاسر اضافه کرد: باید یک ریل 
گذاری متمرکز صورت گیرد و در کنار 
آن صندوق بهینه سازی مصرف انرژی و 
منابع خوبی که پیش بینی کردیم، قرار 
گیرد که گام اول آن در سال ۱۴۰۲ با 
تا  برداشته شد  تومان  میلیارد  هزار   ۳۰
راهبردی  معاونت  معاونت،  این  کنار  در 
داشته  مالی  بازوی  یک  کشور  انرژی 

باشد.
وی عنوان کرد: اقتصاد کشور ما، انرژی 
البته در همه دنیا همینطور  پایه است؛ 
و  است  بیشتر  ما  کشور  در  ولی  است 
امروز  فوریت  و  اولویت  دلیل  همین  به 
کشور تمرکز و سرمایه گذاری در حوزه 

مدیریت مصرف است.

 مالک شریعتی نیاسر در نشست با اصحاب رسانه خوزستان:

خوزستان با منابع عظیم نفتی، 
دارای اهمیت ویژه ای
 در حوزه انرژی است
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معاون سازمان آب و برق خوزستان:

 کشاورزان حوضه کرخه شلتوک نکارند
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خوزستان:  برق  و  آب  سازمان  معاون 
کشاورزان حوضه کرخه شلتوک نکارند

جامع  طرح های  و  پایه  مطالعات  معاون 
برق خوزستان  و  منابع آب سازمان آب 
ظرفیت  درصد   ۴۰ تنها  اینکه  بیان  با 
گفت:  است،  شده  آبگیری  کرخه  سد 
کشت  از  کرخه  آبریز  حوضه  کشاورزان 
آبی  نیاز  که  شلتوک  نظیر  محصولاتی 

فراوان دارند در تابستان اجتناب کنند.
از  تعدادی  بازدید  در  شهبازی  علی 
پایین دست  مناطق  کشاورزان  و  شیوخ 
از آخرین وضعیت تنش آبی  سد کرخه 
ظرفیت  با  کرخه  سد  افزود:  سد  این 
مترمکعب  میلیون   ۲۰۰ و  میلیارد  پنج 
ظرفیت، بزرگترین سد خاکی خاورمیانه 
هزار   ۲۰۰ آب  تامین  وظیفه  که  است 
به  را  سد  دست  پایین  اراضی  از  هکتار 

عهده دارد.
این  در  شده  ذخیره  آب  داد:  ادامه  وی 
پاییزه  و  تابستانه  کشت  جوابگوی  سد 
نیست به همین دلیل پس از نشست های 
مختلف با نخبگان کشاورزی و همچنین 
توجه به اهمیت تامین آب پاییزه، کشت 
۴۰ هزار هکتار با رعایت الگوی کشت و 
در  بر  پرآب  محصولات  کشت  از  پرهیز 

پایین دست سد کرخه تصویب شد.
معاون طرح های جامع منابع آب سازمان 
شبکه  کرد:  اظهار  خوزستان  برق  و  آب 
آبیاری پایین دست کرخه بسیار گسترده 
و شامل صدها کیلومتر رودخانه، شبکه 
دلیل  همین  به  است  آبرسانی  کانال  و 
از سهمیه  بیش  برداشت آب  در صورت 
پایین  نقاط  دورترین  در  شده  تعیین 

دست سد کرخه مشکل ایجاد می شود.
در  کرخه  آبریز  و حوضه  افزود: سد  وی 
بسیار  خشکسالی  با  گذشته  سال  سه 
اگرچه  این شرایط  که  بود  مواجه  شدید 
صرفه  و  مناسب  بارش های  دلیل  به 
تابستانه  عدم کشت  از  ناشی  جویی های 
مقداری بهبود یافته ولی همچنان این سد 

از شرایط خشکسالی عبور نکرده است.

تامین ۸۵۰ میلیون مترمربع از منابع سد 
کرخه برای کشت تابستانه تعیین شد

ارزیابی  از  پس  کرد:  تصریح  شهبازی 
دقیق  بررسی  و  متعدد  نشست های  و 
 ۸۵۰ نهایت  در  کرخه  سد  آبی  ذخیره 
میلیون مترمربع از منابع سد کرخه برای 
۴۰ هزار هکتار کشت تابستانه با رعایت 
بر  آب  کم  محصول های  کشت  الگوی 

تخصیص داده شد.
به  شلتوک  کشت  اینکه  بیان  با  وی 
فراوان جزو محصول های  آبی  نیاز  دلیل 
حوضه  در  امسال  تابستان  برای  ممنوع 
آبریز پایین دست سد کرخه است، افزود: 
باشد  عادلانه  صورت  به  باید  آب  توزیع 
کشت  برای  کشاورزان  برخی  علاقه  و 
شلتوک نباید موجب به خطر افتادن نیاز 

آبی دیگران شود.
آب  منابع  جامع  طرح های  معاون 
گفت:  خوزستان  برق  و  آب  سازمان 
کشاورزان  اصلی  کشت  تابستانه،  کشت 
از  بخشی  تنها  و  نیست  خوزستان 
به  اقدام  تابستان  در  استان  کشاورزان 
که  است  حالی  در  این  می کنند  کشت 
تمام کشاورزان استان در پاییز اقدام به 
تامین  دلیل  همین  به  می کنند  کشت 
آب کشت پاییزه اهمیت بسیار بیشتری 

نسبت به کشت تابستانه دارد.
مدیریت  برای  قرارگاه هایی  تشکیل 
سهمیه آب شهرستان های حوضه کرخه

همراهی  لزوم  بر  تاکید  با  شهبازی 
حوضه  در  آب  مدیریت  برای  کشاورزان 
قرارگاه هایی  گفت:  کرخه  دست  پایین 
آبریز  حوضه  شهرستان های  تمام  در 
همان  فرماندار  ریاست  به  کرخه  سد 
و  زمان  مدیریت  منظور  به  شهرستان 

مکان تخصیص حقابه ایجاد شده است.
الگوی  گیری  تصمیم  داد:  ادامه  وی 
تابستانه  کشت  حقابه  مکانی  و  زمانی 
آب  سهمیه  و  کشت  الگوی  اساس  بر 
توسط  هر شهرستان  به  یافته  تخصیص 
این قرارگاه ها انجام می شود و بر اساس 

در  آب  تامین  قرارگاه  این  مصوبه های 
 ۴۰ حقابه  تا  می گیرد  قرار  کار  دستور 
خوبی  به  تابستانه  کشت  هکتار  هزار 

مدیریت شود.
خوزستان:  برق  و  آب  سازمان  معاون 

کشاورزان حوضه کرخه شلتوک نکارند
رهاسازی ۲۵۰ میلیون مترمکعب از سد 

سیمره برای کمک به کرخه
آب  منابع  جامع  طرح های  معاون 
تاکید  خوزستان  برق  و  آب  سازمان 
کرد: آب آشامیدنی، تامین حقابه تالاب 
نیاز  مورد  آب  همچنین  و  هورالعظیم 
پایین  در  که  سنگین  دام  راس  هزاران 
آب  تامین  اولویت  هستند  کرخه  دست 
این  در  که  هستند  کرخه  سد  تابستانه 
زمینه همراهی کشاورزان برای مدیریت 
آب موجود در پشت سد کرخه ضروری 

است.
در  خشکسالی  سال  سه  داد:  ادامه  وی 
شده  موجب  کرخه  آبریز  حوضه  کرخه 
از  بهره برداری  حداکثر  مدت  این  در  تا 
سیمره  و  کرخه  سد  شده  ذخیره  آب 
انجام شود به گونه ای که در آذرماه سال 
گذشته این ۲ سد به حداقل تراز خود در 

تمام دوره بهره برداری رسیدند.
آب  یکپارچه  برنامه ریزی  شهبازی 
برای  اساسی  الزام های  از  یکی  را  کرخه 
آبی خوزستان دانست و  نیازهای  تامین 
افزود: ۲۵۰ میلیون مترمکعب از ذخیره 
کرخه  سد  به  کمک  برای  سیمره  سد 
که  شده  داده  تخصیص  تابستان  در 
رهاسازی آب از این سد و ذخیره آن در 

کرخه آغاز شده است.
آبریز  حوضه  منطقه  معتمدان  و  شیوخ 
تاج  در  حضور  با  کرخه  دست  پایین 
سد آخرین وضعیت آبی سد کرخه را از 

نزدیک مشاهده کردند.
فصل  پایان  با  ماه  اردیبهشت  اواسط  از 
آب  حجم  محسوس  کاهش  و  بارش ها 
ورودی به پشت سد کرخه و قطعی شدن 
ادامه دار بودن تنش آبی در سد کرخه 

حضور  با  مختلفی  نشست های  تاکنون 
نخبگان و کشاورزان  فرمانداران،  شیوخ، 
منظور  به  کرخه  سد  دست  پایین 
اقناع  و  کرخه  وضعیت  آخرین  تشریح 
مسوولان  با  همراهی  برای  عمومی  افکا 
به منظور مدیریت آب ذخیزه شده سد 
کرخه در محل این سد برگزار شده است.

منظور  به  خوزستان  کشاورزی  شورای 
کشت  کشاورزان،  معیشت  در  مساعدت 
کشاورزی  اراضی  از  هکتار  هزار   ۴۰
رعایت  شرط  به  کرخه  آبریز  حوضه 
الگوی کشت و ممنوعیت کشت شلتوک 

را تصویب کرده است.
ذرت،  شامل  محصول  رقم   ۶ کشت 
ماش  ویژه  به  حبوبات  صیفی،  سبزی، 
به  سورگم  همچنین  و  کنجد  لوبیا،  و 
کرخه  آبریز  الگوی کشت حوضه  عنوان 

در تابستان امسال تعیین شده اند.
پنج  از  بیش  گنجایش  با  کرخه  سد 
سد  بزرگترین  آب،  مترمکعب  میلیارد 
محدوده  در  که  است  آسیا  غرب  خاکی 

شهرستان اندیمشک قرار دارد.
زیست  حقابه  تامین  اخیر  سال   ۲ در 
هکتاری  ۴۵۰هزار  تالاب  محیطی 
آن  هکتار  ۱۵۰هزار  که  هورالعظیم 
اسلامی  جمهوری  خاک  محدوده  در 
به علت خشکسالی شدید و  ایران است 
به رو  اساسی رو  با چالش های  بی سابقه 

بوده است.
آبی  تنش  دلیل  به  نیز  گذشته  سال 
این  آبریز  حوضه  در  کرخه،  سد  جدی 
و  اعلام  تابستانه  کشت  ممنوعیت  سد 

اعمال شد.
هم اکنون به جز سد کرخه سایر سدهای 
خوزستان در وضعیت بسیار مناسبی قرار 

دارند.
استان  پنج  بین  در  کرخه  آبریز  حوضه 
کیلومترمربع  هزار   ۵۰ و  است  مشترک 
وسعت دارد که از کردستان شروع و به 

تالاب هورالعظیم ختم می شود.

خبر
 علی اکبر حسینی محراب در آئین کلنگ زنی 

تقاطع غیر همسطح میدان جمهوری اهواز:
برای آرامش مردم، پروژه ها را در زمانبندی مشخص

 به اتمام برسانید
هما خوزستان/ مرجان نقاش:

استاندار خوزستان گفت: پروژه های مربوط به ترافیک، زیبایی شهر، 
آسفالت، ورودی های شهر و اتوبوسرانی در شهر اهواز با جدیت در 

شهر دنبال شود.
 علی اکبر حسینی محراب در آئین کلنگ زنی تقاطع غیر همسطح 
مجموعه  با  که  امیدواریم  کرد:  اظهار  اهواز  جمهوری  میدان 
بتوانیم  می شود  ارائه  شهروندان  حال  رفاه  برای  که  فعالیت هایی 

لبخند رضایت را در چهره آنها ببینیم.
در رضایت  اینکه رضایت خدا  بیان  با  ادامه  در  استاندار خوزستان 
مردم است؛ بیان کرد: مسئله آسفالت، ورودی های شهر و اتوبوسرانی 

با جدیت در شهر دنبال شود.
با  شهرداری  و  شهر  اسلامی  شورای  کرد:  عنوان  محراب  حسینی 
همدلی  با  مدت  این  در  شهرداری  و  شهر  شورای  میان  انسجام 

کارهای باقیمانده را به سرانجام برسانند.
وی افزود: مردم دین خود را نسبت به انقلاب ادا کردند و باید شاهد 

پیشرفت روزافزون شهر باشند.
استاندار خوزستان ادامه داد: پروژه های مربوط به ترافیک، تسهیل 

تردد و زیبایی شهر با جدیت دنبال شود.
در  انگاری  سهل  و  کوتاهی  تنبلی،  اینکه  بیان  با  محراب  حسینی 
اجرای امور پذیرفته نیست، تصریح کرد: اقدامات لازم در سطح شهر 
اهواز برای جلوگیری از ایجاد گره های ترافیکی در زمانبندی مناسب 

صورت گیرد تا آزاری برای مردم نداشته باشد.
ممکن  جراحی  هنگام  بیمار  یک  که  همانطور  گفت:  پایان  در  وی 
است درد بکشد؛ تخریب های شهر نیز به منظور رشد و ارتقا اگر در 
زمانبندی مناسب انجام شود می تواند زمینه ساز آرامش عمومی باشد.

معاون استاندار خوزستان خبر داد؛
آغاز عملیات ۶۵ پروژه خدمات شهری اربعین حسینی

 در خوزستان
در  پروژه   ۶۵ عملیات  آغاز  از  خوزستان  استاندار  عمرانی  معاون   
حوزه خدمات شهری اربعین حسینی با اعتبار بیش از ۱۵۰ میلیارد 

تومان خبر داد.
محمد خانچی با اشاره به انجام بیش از ۴۰۰۰ پروژه های از محل 
و  روستاها  دورترین  در  کرد:  بیان  در خوزستان  آلایندگی  عوارض 
نشان  که  است  عمرانی  پروژه های  انجام  حال  در  استان  شهرهای 

تبدیل خوزستان به کارگاه عمرانی است.
آلات  ماشین   ۸۰۰ از  بیش  گذشته  سال  یک  طول  در  افزود:  وی 
راهداری، آتش نشانی و ناوگان حمل و نقل درون شهری خریداری و 
به تدریج در اختیار شهرداری و دهیاری های خوزستان قرار می گیرد.

خانچی با اشاره به فراسیدن ماه محرم و اربعین حسینی خبر داد: 
شهرداری ها به خوبی پای کار اربعین آمده اند و بیش از ۶۵ پروژه 
تا  گرفته  آلات  ماشین  از خرید  است  تعریف شده  خدمات شهری 
ساخت مجتمع های رفاهی و … که امیدواریم امسال شاهد اربعین 

متفاوتی باشیم.
خوزستان  در  عمرانی  پروژه های  بر  نظارت  در  مردم  نقش  به  وی 
انجام صحیح پروژه ها  اشاره کرد و گفت: مردم چشم بینای ما در 
در سطح استان هستند و بر این باوریم مردم بهترین ناظر در انجام 

پروژه ها در سطح استان هستند.

خرید گندم تضمینی در خوزستان به ایستگاه آخر رسید
مدیرکل غله و خدمات بازرگانی خوزستان با اعلام پایان خرید گندم 
به نرخ تضمینی در خوزستان گفت: امسال یک میلیون و ۷۱۶هزار 
تنُ گندم در استان از کشاورزان خریداری شد که در هم سنجی با 

سال زراعی گذشته ۲۸ درصد رشد داشته است.
امید حهان نژادیان با بیان اینکه این میزان خریدگندم در خوزستان 
در طول نیم قرن اخیر بی سابقه بوده است گ، افزود: خوزستان با 
این میزان خرید برای پنجمین سال متوالی جایگاه نخست کشوری 

را در خرید گندم کسب کرد.
مدیرکل غله و خدمات بازرگانی خوزستان گفت:برای خرید گندم 
گندمکاران  حساب  به  ریال  میلیارد  ۱۹۴هزار  تضمینی  نرخ  به 

خوزستانی واریز شده است.
 ۱۱۵ تضمینی،  نرخ  به  گندم  هرکیلوگرم  خرید  مبنای  افزود:  وی 
به محض  نرخ سال زراعی گذشته محاسبه شده که  به  ریال  هزار 
اعلام نرخ جدید و تامین اعتبار مورد نیاز، مابه  تفاوت آن به حساب 

کشاورزان واریز خواهد شد.
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هما خوزستان/ مینا فراز
طبیعی  گاز  پایداری  خط  اجرایی  عملیات 
را  لازم  زیرساخت  که  لالی  و  مسجدسلیمان 
برای توسعه گاز رسانی به مناطق روستایی این 
۲ شهرستان فراهم خواهد کرد همزمان با دهه 

مبارک امامت و ولایت آغاز شد.
آیین  در  خوزستان  گاز  شرکت  مدیرعامل 
شروع عملیات اجرایی این طرح گفت: با توجه 
به اینکه بیش از ۳۴ هزار خانوار در شهرهای 
طبیعی  گاز  زیرپوشش  لالی  و  مسجدسلیمان 
این شهرها  قرار گرفته اند و افت فشار گاز در 
خط  طرح  بود،  شده  مشکلاتی  بروز  سبب 
پایداری ۱۲ اینچ گازرسانی به مسجدسلیمان 

و لالی اعلام نیاز و طراحی شد.
طرح  این  افزود:  میدانی  زری  قلی  نادر 
اینچ   ۱۲ لوله گذاری  ۲۲.۶کیلومتر  شامل 
ریال  میلیارد  بر۷۵۰  بالغ  اعتباری  با 
فشار  افت  مشکل  آن،  اجرای  با  که  است 

ضمن  شد  خواهد  مرتفع  شهرها  این  در 
و  لالی  بین  روستاهای  به  گازرسانی  آنکه 

می شود. فراهم  مسجدسلیمان 
این  اجرای  مسیر  در  چنانجه  داد:  ادامه  وی 
ماه   ۶ تا  باشد  نداشته  وجود  معارض  طرح، 

آینده به بهره برداری خواهد رسید.
در  گفت:  خوزستان  گاز  شرکت  مدیرعامل 
گازرسانی شهری ۱۰۰ درصد جمعیت  بخش 
شبکه  به  لالی  و  مسجدسلیمان  شهرهای 
امیدواریم  ولی  هستند  متصل  سراسری  گاز 
گاز  فشار  افت  مشکل  طرح،  این  اجرای  با 
فصل  در  خصوص  به  شرق  شمال  مناطق  در 

زمستان نداشته باشیم.
از  مسجدسلیمان دارای ۱۸۲ روستا است که 
این تعداد ۴۶ روستا قابلیت گازرسانی ندارند و 

تاکنون ۵۷ روستا گازرسانی شده است.
این  روستایی  جمعیت  درصد   ۹۴ از  بیش 
شهرستان از نعمت گاز طبیعی بهره مند است.

در شرکت آرتا پلاستیک شهرک صنعتی 
شوش وعده داده شد: 

استفاده از تمامی ظرفیت ها برای باز 
گرداندن این واحد به چرخه تولید

از تمامی ظرفیت های قانونی استفاده خواهد 
شد تا شرکت آرتا پلاستیک شوش مجدداً سر 

پا شود و همچنان به تولید ادامه دهد.
 مدیر عامل این شرکت و هیات همراه به اتفاق 
فرماندار شوش در دیدار از شهرک صنعتی شوش 
و شرکت آرتاپلاستیک که روز جمعه ی گذشته 
اظهار  و  فوق  مطلب  بیان  با  شد  حریق  طمعه 
تاسف بابت از بین رفتن یکی بهترین واحدهای 
تولیدی فعال استان گفت: اگرچه این حادثه بسیار 
ناخوشایند بوده است اما همه اعتقاد دارند دست 
اندرکاران این شرکت که با تدبیر و درایت خود 
موفق شدند کارگاهی پر رونق را ببنیاد بگذارند 
مجدداً خواهند توانست در بهترین شکل ممکن 

آن را سر پا کنند و به چرخه تولید بازگرداند.
آتش  اینکه  به  اشاره  با  پور  مهدی  مهندس 
سوزی درس بزرگی به تولیدکنندگان داد که 
باید با هوشیاری تلاش شود چنین حوادثی رخ 
ندهد افزود: اگرچه این حادثه در روز تعطیل 
بودند  پای کار  تمام وجود  با  اما همه  رخ داد 
اطفاء  و  کنترل  ضمن  تا  کردند  ایستادگی  و 
واحدهای  دیگر  به  آتش  ندهند  اجازه  حریق، 

صنعتی سرایت کند.
واحد  این  که  روزی  در  گفت:  ادامه  در  وی 
همدلی  و  اتحاد  شد  حریق  دچار  صنعتی 

و  اطراف  شهرهای  نشانان  آتش  و  مسئولان 
بسیار  آتش  مهار  برای  صنعتی  های  شهرک 

نمایان شده بود که جای تقدیر و تشکر دارد.
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی استان 
در خاتمه سخنان خود با اظهار امیدواری که 
پلاستیک  آرتا  شرکت  مجموعه  و  مدیریت 
تلاش  صنعتی  واحد  این  احیای  راستای  در 
مضاعف می نمایند خاطر نشان ساخت: شرکت 
ظرفیت  تمام  از  استان  صنعتی  های  شهرک 
و  مجوزها  صدور  باب  در  خود  قانونی  های 
استفاده خواهد  تسهیلات لازم  اخذ  همچنین 
کرد تا مجدداً این واحد تولیدی سرپا شود  و 

به چرخه تولید باز گردد.
در  نیز  شوش  فرماندار  گزارش  این  براساس 
این  وقوع  از  تاسف  ابراز  با  کوتاهی  سخنان 
حادثه گفت: همه مسئولان استان و شهرستان 
مدار  از  را  کارگاهی  که  حادثه  این  وقوع  از  
نمود  بیکار  را  کارکنان  و  کرد  خارج  تولید 

ناراحت هستند.
مهندس عیدانی در خاتمه سخنان خود وعده 
داد: از تمام ظرفیت در سطح استان از طریق 
استانداری  اقتصادی  و معاون  استاندار محترم 
استفاده خواهد شد تا این واحد تولیدی دوباره 

به چرخه تولید برگردد.
بازدید  این  پایان  در  افزاید:  می  گزارش  این 
در  تولیدی  و  صنعتی  واحدهای  مدیران 
نشستی صمیمانه با مدیر عامل شرکت شهرک 
های  دغدغه  و  مشکلات  استان  صنعتی  های 

خود را بیان کردند.

خبرخبر
مدیرکل بندر خرمشهر خبرداد

شنبه و چهارشنبه از خرمشهر به کویت بروید
هما خوزستان/ علی کریمی:

مدیرکل بندر و دریانوردی خرمشهر از تردد بیش از ۹۲ هزار مسافر 
میان بندر خرمشهر و کویت خبر داد.

علی عسکری با اشاره به تردد مسافری میان بندر خرمشهر و کویت 
اظهار کرد: در سه ماهه نخست امسال بیش از ۴۶ هزار مسافر از 
طریق بندر خرمشهر وارد کشور شده و همچنین بیش از ۴۶ هزار 

مسافر به وسیله شناور از ایران به مقصد کویت منتقل شده اند.
وی ادامه داد: در این بازه زمانی ۴ هزار و ۱۹۰ تردد شناور میان 

بندر خرمشهر و کویت انجام شده است.
مدیرکل بندر و دریانوردی خرمشهر گفت: تردد مسافر از طریق دریا 
در بندر خرمشهر در خردادماه سال جاری ۸۸۰ مسافر بود که این 

میزان مسافر نسبت به ۲ ماه گذشته ۲۱ درصد رشد داشته است.
عسکری با اشاره به اینکه مدت زمان هر سفر دریایی میان بندر خرمشهر 
و کویت را حدود ۴ تا ۵ ساعت است، عنوان کرد: سفر دریایی به صورت 
هفتگی و منظم در روزهای شنبه و چهارشنبه به مقصد کویت و روزهای 

یکشنبه و پنجشنبه به مقصد بندر خرمشهر انجام می شود.
مسافری  توسط کشتی  دریایی  این سفرهای  کرد:  وی خاطرنشان 

نگین از نوع کاتاماران و با ظرفیت ۲۳۵ مسافر انجام می شوند.

عملیات تعریض پل و جاده روستای گاومیش آباد غربی 
دزفول آغاز شد

طرح تعریض پل و جاده روستای گاومیش آباد غربی دزفول با اعتبار 
با عید غدیر خم کلنگ  تومان همزمان  ۲ میلیارد و ۸۰۰ میلیون 
زنی شد.  معاون استاندار خوزستان و فرماندار ویژه دزفول در این 
آیین گفت: تعریض جاده و پل روستای گاومیش آباد غربی یکی از 
مطالبه های چندین ساله اهالی این منطقه است که با پیگیری های 
مسوولان شهرستان اقدام لازم برای پاسخ به این مطالبه انجام شد.

گاومیش  روستای  در  جمعیت  افزایش  افزود:  خردمند  علیرضا 
بازار احشام مشکل  ایجاد کشتارگاه در منطقه و وجود  آباد غربی، 
ترافیکی زیادی در این منطقه و روستاهای پایین دست ایجاد کرده 

که ساماندهی این شرایط در اولویت قرار داشت.
وی افزود: پیگیری های انجام شده برای تعریض پل و جاده روستای 
و  میلیارد   ۲ اعتبار  تخصیص  به  منجر  دزفول  غربی  آباد  گاومیش 

۸۰۰ میلیون تومان از منابع وزارت نفت شد.
فرماندار ویژه شهرستان دزفول تصریح کرد: پس از دریافت اعتبار 
عملیاتی  اجرای  برای  سازندگی  بسیج  سازمان  با  قراردادی  لازم، 

تعریض جاده و پل این روستا به امضا رسید.

آبیاری یک نخلستان ۲۰ هکتاری در دزفول با آب آشامیدنی!
وسیله  به  که  غیرمجازی  انشعاب  گفت:  دزفول  منطقه  آبفا  مدیر 
استفاده  هکتاری   ۲۰ نخلستان  آبیاری  برای  آشامیدنی  آب  از  آن 
می شد، شناسایی و کشف شد. حسین سعادتی فر اظهار داشت: پس 
از گزارش های مردمی مبنی بر افت فشار آب در برخی مناطق بخش 

شهیون، بررسی این موضوع در دستور کار قرار گرفت.
فقره   ۶ پلیس،  و  آبفا  کارشناسان  بررسی  از  پس  داد:  ادامه  وی 
منطقه  در  هکتاری   ۲۰ نخلستان  یک  در  واقع  غیرمجاز  انشعاب 

روستای بازارگه بخش شهیون دزفول شناسایی و کشف شد.
مدیر آبفا منطقه دزفول انشعاب های غیرمجاز را از عوامل اصلی افت 
فشار آب دانست و گفت: انشعاب های غیرمجاز و لوله های مربوطه 
که به وسیله آنها از آب آشامیدنی برای آبیاری این نخلستان ۲۰ 

هکتاری استفاده می شد، جمع آوری و ضبط شد.
سعادتی فر اظهارکرد: با توجه به جلوگیری از تضییع حقوق ساکنان 

این منطقه، پرونده قضایی نیز در این باره تشکیل شد.
غیربرنامه ای  علت  به  توزیع  در شبکه  فشار  تعادل  نبود  افزود:  وی 
بودن انشعاب ها، احتمال نشت آلاینده ها به شبکه در هنگام کاهش 
فشار شبکه، احتمال ایجاد آلودگی در شبکه هنگام اتصال به شبکه، 
استفاده بیش از حد استاندارد یا حد نیاز از آب به علت اندازه گیری 
نکردن، پرداخت نکردن آب بها و افزایش نشت از این انشعاب ها به 
علت استفاده از اتصالات و لوله های غیراستاندارد از جمله مشکلات 

ایجاد شده به دلیل انشعاب های غیرمجاز هستند.
غیرمجاز  انشعاب های  این  اینکه  بیان  با  دزفول  منطقه  آبفا  مدیر 
با مشکلات متعددی مواجه  را  به شهروندان  ارائه خدمات مطلوب 
می کنند، گفت: طبق قانون، مجازات سنگینی برای افراد سودجو و 

متخلف در این خصوص دیده شده است.
یا  و  غیرمجاز  انشعاب گیری  از  می شود  توصیه  شهروندان  به  وی 
هرگونه مصرف غیرمجاز از کاربری انشعاب قانونی واگذار شده که 

خلاف مقررات است، خودداری کنند.

محیط زیست مطالعات خود برای نیروگاه حرارتی در 
شادگان را ارائه کند

  استاندار خوزستان گفت: در خصوص مشکلات نیروگاه حرارتی 
برای فولاد شادگان مقرر شد تا محیط زیست و آب و برق نتیجه 

مطالعات خود را تا ماه آینده مطرح کنند.
رفع  و  تسهیل  ستاد  نشست  در  محراب  حسینی  اکبر  علی   
موانع تولید استان خوزستان اظهار کرد: یکی از درخواست های 
همیشگی استان افزایش خوراک برای واحدهای شیمیایی است 
تولید  موانع  رفع  و  تسهیل  ملی  ستاد  سوی  از  موضوع  این  و 
این  در  موانع  امیدواریم  و  گرفت  قرار  مدنظر  مثبت  رویکرد  با 

خصوص رفع شود.
ثبت  به  مربوط  نشست  این  دیگر  کار  دستور  داد:  ادامه  وی 
تجارت  اروند در سامانه جامع  آزاد  سفارش شرکت های منطقه 
بود که بازرگانان در این زمینه مشکل داشتند و این مسئله در 
جلسه مطرح و بنا شد این موضوع برطرف و اتصال در این سامانه 

برای این شرکت ها برقرار شود.
نیروگاه حرارتی  استاندار خوزستان عنوان کرد: همچنین بحث 
موانع  با  که  شهرستان  این  پتروپالایش  و  شادگان  فولاد  برای 
محیط زیست از لحاظ تالاب مواجه بود در جلسه مطرح و مقرر 
شد تا محیط زیست و آب و برق نتیجه مطالعات خود را تا ماه 

آینده مطرح کنند.
سازی  لوله  شرکت های  مشکلات  کرد:  بیان  محراب  حسینی 
ماهشهر، روغن کشی نوید خلیج فارس، گروه ملی فولاد و قند و 
تصفیه شکر اهواز در جلسه امروز مطرح شد که ستاد تسهیل و رفع 
موانع تولید با کمک به این شرکت ها موافقت کرد و امیدواریم با 
همتی که در مدیران هست این موانع برطرف شده و چرخه تولید 

در این شرکت ها با ظرفیت کامل به گردش در بیایند.

مدیرعامل آبفای خوزستان تاکید کرد؛
پیگیری حل مشکلات کم آبی در ملاشیه اهواز

با کارگزاری  فاضلاب خوزستان گفت:  و  مدیر عامل شرکت آب 
خط لوله انتقال مشکل کمبود آب در منطقه ملاشیه حل می شود.
 محمدرضا کرمی نژاد اظهار کرد: منطقه ملاشیه به علت وسعت 
و افزایش سکونت از سال های قبل با مشکل آب آشامیدنی روبه رو 
ملاشیه  منطقه  در  آب  کمبود  مشکلات  به  اشاره  با  وی  است. 
افزود: در راستای رفع این مشکلات اقداماتی از جمله حمل آب 

از طریق تانکر به مناطق مختلف ملاشیه انجام شده است.
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان بیان کرد: با کارگزاری 
خط انتقال آب تا پنج روز آینده مشکل آب منطقه ملاشیه برطرف 
از دب  انتقال آب  اینکه خط  به  با اشاره  نژاد  خواهد شد. کرمی 
حردان به رامضیه و سپس به ملاشیه اجرا می شود، گفت: خرید 

لوله، کابل و پمپ ها این طرح نیز خریداری شده است.
وی بیان کرد: یک طرح در حال مطالعه است که با اجرای آن به 
طور دائم مشکل آبرسانی در منطقه جنوب غربی اهواز از جمله 

ملاشیه، شهرک دانشگاه، پردیس و سیاحی حل می شود.

مدیر آبفا منطقه بهبهان خبر داد
رفع مشکل کم آبی در سطح شهر بهبهان

مدیر آبفا منطقه بهبهان از اصلاح شبکه در برخی نقاط بهبهان 
برای رفع مشکل کم آبی خبر داد.

  سیامک  شکوریان گفت: با توجه به بروز افت فشار و کم آبی در 
برخی مناطق سطح شهر بهبهان با پیگیری های بی وقفه تدابیر 

لازم جهت افزایش تولید و تقویت فشار آب اتخاذ شد.
وی افزود: در پی بروز نارضایتی مردمی و اختلال در امر آبرسانی، 
الکتروپمپ  اندازی  راه  و  اورهال  با  برداری  بهره  نیروهای حوزه 
عمودی ۹۰ کیلو وات تاسیسات آبگیر شماره ۱ نسبت به رفع 

مشکل اقدام کردند.
الکتروپمپ  اندازی  راه  با  بهبهان تصریح کرد:  آبفا منطقه  مدیر 
مذکور، تعداد الکتروپمپ های فعال در آبگیر شماره ۱ به ۴ عدد 
رسید که این مهم نقش بسزایی در تامین آب پایدار سطح شهر 
مهر  مسکن  منازل  جمله  از  دست  پایین  مناطق  بویژه  بهبهان 
دارد. شکوریان ادامه پیگیری ها برای تامین ۲ الکتروپمپ دیگر 
را ضروری دانست و یادآور شد: با اجرای این عملیات علاوه بر 
مناطق مختلف سطح شهر بهبهان، بیش از ۲۰۰۰ خانوار شهر 

منصوریه از نعمت آب شرب پایدار برخوردار شدند.

حل مشکل افت فشار گاز 
مسجدسلیمان و لالی تا 6 ماه آینده
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تابلوی نقاشی غدیر اثر هنرمند خوزستانی رونمایی شد
 تابلوی نقاشی »غدیر« با حضور معاون فرهنگی وزیر ارشاد، معاون راهبردی و امور استان های حوزه 

هنری کشور، معاون سیاسی و اجتماعی استاندار خوزستان و … رونمایی شد.
عصر پنجشنبه آئین رونمایی از اثر تابلوی نقاشی »غدیر« با حضور معاون فرهنگی وزیر ارشاد، معاون 
راهبردی و امور استان های حوزه هنری کشور، معاون سیاسی و اجتماعی استاندار خوزستان، امام جمعه 

موقت اهواز و … برگزار شد.
تکنیک کار  از  غیر  گفت:  اثر  این  خلق  در خصوص  اثر  این  نیک نژاد، صاحب  آرش  الاسلام  حجت 
این  در  غدیر  به  دیگر  نگاهی  که  شده  سعی  مفهوم  لحاظ  به  است  فرد  به  منحصر  و  متفاوت  که 

باشد.  تابلو 
وی افزود: معمولاً نگاره های غدیر بعد زمینی و مردمی را به تصویر کشیدند اما در این اثر بعد الهی و 
عرشی آن نشان داده شده و اینکه ملائک در دو کتیبه جدا کار شده نشانگر حریم و مقام ولایت است.

حجت الاسلام نیک نژاد با اشاره به اینکه کاشی کاری تابلو کاشی کاری حرم امیرالمومنین در نجف است، 
بیان کرد: نوع ترکیب بندی این تابلو با کارهای قبل بسیار متفاوت تر است به این گونه که از طرح های 

اسلیمی به صورت کتیبه ای کار شده است.

سرپرست معاونت پرورشی و فرهنگی آموزش و پرورش استان خبر داد
کسب ۱۰ عنوان برتر رویداد بین المللی »الف تا« توسط معلمان خوزستانی

هما خوزستان/ رضا کریمی:
رویداد  در  خوزستانی  معلمان  توسط  برتر  عنوان   ۱۰ کسب  از  خوزستان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 

بین المللی »ایده ها و تجارب تحول آفرین مدرسه ای« خبر داد.
مسعود حمیدی نژاد اظهار کرد: رویداد بین المللی »الف تا« با هدف ترویج، حمایت و به اشتراک گذاری 
ایده ها و تجارب تحول آفرین مدرسه ای در سطح کشور و با فعالیت دبیرخانه متمرکز آن برگزار شد. به 
این جشنواره ۳۶ هزار اثر از مدارس ایران و ۱۷ کشور خارجی ارسال شد و در پایان ۳۰۰ اثر از مدارس 

ایران و ۹ کشور خارجی به بخش پایانی راه یافتند. 
 وی در ادامه با اشاره به تعداد آثار رسیده به دبیرخانه این رویداد، افزود: ۱۴ هزار و ۵۴۰ اثر در بخش 
تک ایده ها و تجارب، ۱۲۶۵ اثر در بخش راهبردها و سازوکارهای تحول در نظام آموزش و پرورش و ۵۲۲ 
اثر در بخش الگوی کلان مدرسه  تحولی، ۲۱ هزار و ۳۵۴ اثر در قالب عصر جدید یاددهی و یادگیری به 

دبیرخانه ملی این رویداد ارسال شده است.
حمیدی نژاد با اشاره به موفقیت آموزگاران خوزستانی در جشنواره ملی عصر جدید یاددهی-یادگیری 
توسط آموزگاران خوزستانی ذیل رویداد بین المللی الف تا، خاطرنشان کرد: مریم باباخانی زاده از دزفول 
در درس فارسی پایه اول، سهیلا حسینی ارشد در علوم چندپایه و نجمه منجزی در ریاضی پنجم موفق 

به کسب رتبه برتر کشوری در جشنواره عصر جدید یاددهی یادگیری شدند. 
مدیرکل آموزش و پرورش خوزستان گفت: گروه دونفره هنرستان مهدیه بهبهان در قسمت سناریونویسی 
از ایده تا بازار و دبستان معرفت و دبستان بهشت پروانه ها در استان خوزستان نیز عنوان دو مدرسه 

پیشرو در اجرای سند تحول بنیادین در سطح کشور معرفی شدند.
وی افزود: رویداد حضوری از تاریخ ۱۸ الی ۲۱ تیر ماه در مصلای امام خمینی)ره( شهر تهران برگزار 

خواهد شد.

عصر  ولی  سپاه  سازندگی  بسیج  مسئول 
چهار  احداث  از  خوزستان  استان  )عج( 
مرزی  پایانه  محدوده  در  خدماتی  مجتمع 

چذابه خبر داد.
سرهنگ سید اسلام موسوی  اظهار داشت: 
از  بهتر و میزبانی  ارائه خدمات  راستای  در 
زائران اربعین حسینی در مرزهای خوزستان، 
پایانه  محدوده  در  خدماتی  مجتمع  چهار 
عمرانی  معاونت  همکاری  با  چذابه  مرزی 
استانداری و بسیج سازندگی سپاه ولی عصر 

)عج( خوزستان احداث می شود.

مجتمع   ۴ این  متراژ  اینکه  بیان  با  وی 
مرز  محدوده  در  مربع  متر   ۹۰۰ خدماتی 
چذابه در حال احداث است، گفت:  اجرای 
محوریت  با  خدماتی  مجتمع  پروژه های 
زیرساخت  کمیته  کشور،  اربعین  ستاد 
و  خوزستان  استانداری  حسینی  اربعین 
تامین اعتبار آن از محل اعتبارات سازمان 
صورت  کشور  دهیاری های  و  شهرداری ها 
بسیج  و  اهواز  شهرداری  توسط  و  گرفته 
خوزستان  )عج(  عصر  ولی  سپاه  سازندگی 

اجرایی می شود.

که  مجتمع ها  این  احداث  کرد:  اضافه  وی 
و  حمایت  با  شده  آغاز  گذشته  روز   ۱۰ از 
ارائه خدمات  و  جهادی  گروه های  همکاری 
گرفته  صورت  سازندگی  بسیج  عام المنفعه 
که با همت جهادی تاقبل از اربعین حسینی 

افتتاح می شود.
 این مجتمع ها شامل استراحتگاه و خدمات 
هر  خدمت رسانی  برای  که  است  بهداشتی 
خدمات  راستای  در  و  زائران  به  بهتر  چه 
گرفته  صورت  کشور  حسینی  اربعین  ستاد 

است.

 ۱۹۰ گفت:  خوزستان  بهزیستی  مدیرکل 
مرکز مثبت زندگی در استان فعال هستند 
زیر  مددجویان  به  الکترونیکی  خدمات  و 

پوشش ارائه می دهند.
 مهران کریمیان با اعلام این خبر اظهار کرد: 
۱۹۰ مرکز مثبت زندگی در خوزستان فعال 
هستند و خدمات بهزیستی را به مددجویان 
باهدف تسهیل دسترسی گروه های هدف به 

خدمات بهزیستی ارائه می دهند.
صورت  به  خدمات  ارائه  امکان  افزود:  وی 
کاهش  باعث  مراکز  این  در  الکترونیکی 
اداره های  و  مراکز  به  حضوری  ترددهای 
پرونده های  و  می شود  استان  بهزیستی 
از  مراکز  این  در  مددجویان  شده  توزیع 

طریق مددکار مورد بررسی قرار می گیرند.
کریمیان، توزیع عادلانه خدمات را از جمله 
اهداف تأسیس مراکز مثبت زندگی برشمرد 
از  مجموعه ای  مراکز  این  در  داد:  ادامه  و 
به  نزدیک  خدمات سازمان در یک مرکز و 

ارائه می شود و به ازای  افراد  محل سکونت 
هر ۱۵۰ مددجو، یک مددکار هر ۶ ماه یک 

بار موظف به بازدید از منزل مددجو است.
مدیرکل بهزیستی خوزستان با اشاره به رتبه 
دوم خوزستان در سطح کشور از نظر تعداد 
مراکز مثبت زندگی، اضافه کرد: تاکنون ۷۳ 
هزار و ۷۰۰ پرونده در مراکز مثبت زندگی 
توزیع شده و هفت هزار و ۲۷۶  خوزستان 
کردن  الکترونیکی  و  تکمیل  برای  پرونده 

پرونده مددجویان در انتظار توزیع است.

مثبت  مراکز  مددکاران  کرد:  بیان  وی 
زندگی در خوزستان از زمان تأسیس )سال 
از  بازدید   ۲۷۰ و  هزار   ۳۱۴ تاکنون   )۹۹
پرونده های توزیع شده داشتند و از نزدیک 

با مشکلات مددجویان آشنا می شوند.
و  اصلی  پایه  را  بازدیدها  این  کریمیان، 
شروع کار مراکز مثبت زندگی عنوان کرد و 
گفت: گزارش از عملکرد مراکز بعد از تأیید 
استان به صورت سیستمی از سوی سازمان 
بهزیستی کشور بر اساس عملکرد همان ماه 
پرونده،  تشکیل  منزل،  از  بازدید  شامل  که 
به  است  ثابت  یارانه  و  مددکاری  خدمات 

حساب مراکز واریز می شود.
زندگی  مثبت  مراکز  کرد:  تصریح  وی 
مراکزی غیر دولتی هستند که مجوز فعالیت 
خود را از سازمان بهزیستی دریافت می کنند 
به صورت محله محور طراحی شده اند و به 
مثبت  مرکز  یک  مددجو   ۴۵۰ هر  ازای 

زندگی وجود دارد.

۴ مجتمع خدماتی در پایانه مرز چذابه احداث می شود

ارائه خدمات الکترونیکی در ۱۹۰ مرکز »مثبت زندگی« در خوزستان
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متولدین فروردین
خیر و برکت در زندگی تان سرازیر می شود شما به هدف ها و آرزوهای 
قلبیتان خواهید رسید و موفقیت را در آینده به دست خواهید آورد،، به 
ثروتی می رسید که آینده تان را به خوبی می سازد و شادی و خوشبختی 

را در زندگی نصیبتان می کند.

متولدین اردیبهشت
ناامید نباشید به زودی به لطف خداوند  طالعت روشن است. ناراحت و 
آینده خوب و خوشی در پیش رو خواهید داشت،، به زودی راهی سفری 
خوش آب و هوا می شوید که احساس فوق العاده عالی در وجودتان به 

وجود می آورد،، شما را به هدف و آرزوی قلبی در آینده می رساند.

 متولدین خرداد
غم و اندوه از زندگی تان خارج خواهد شد و شما به سمت انرژی های 
مثبت در حال حرکت خواهید بود به زودی تمام مشکلات و سختی ها 
از زندگی تان رها خواهد شد ،،شما به سوی آرامش و آسایش در حال 

حرکت خواهید بود و زندگی تان را به نحو احسن خواهید ساخت.

متولدین تیر
در  اندوهی  و  غم  اگر  می شود.  میسر  آرزوهایتان  و  دارید  خوبی  نیت 
نادرستی  حرفهای  کنید.  کمک  طلب  خداوند  از  دارد  وجود  زندگیتان 
پشت سرتان می زنند که شما را اندوهگین می کند اما به خداوند پناه 
ببرید که جوابشان را خواهد داد. به دنبال اعمال نیک باشید و سعی کنید 

تا روزی حلال به دست بیاورید.

متولدین مرداد
یابید. سرمایه  اندوه غم رهایی  از  مقصودی که دارید حاصل می شود و 
ای به دستتان میرسد که شما را از مشکلات خلاص می کند. از دعوا و 
مرافعه به دور باشید و سعی کنید تا راه صلح و آرامش را در پیش بگیرید. 
اگر مشکلاتی با شخصب دارید به زودی بین تان صلح برقرار می شود. در 

نمازهایتان کاهلی نکنید تا سعادتمند شوید.

متولدین شهریور
مقصود خوبی ندارید و اگر اقدام به این کار کنید دچار مشکل خواهید 
شد. هم اکنون بخت و اقبال با شما موافق نیست پس دست به هیچ کاری 
اگر در مقابلشان  نزنید. شما دشمنان زیادی در زندگی خود دارید که 
ایستادگی نکنید کارتان را دچار مشکل خواهند کرد. نصیحت پذیر باشید 

و به بزرگتر هایتان احترام بگذارید.

متولدین مهر
اقبال نیکی ندارید اما اگر از خداوند طلب مغفرت و بخشش کنید مطمئنا 
زندگیتان در مسیر خوبی قرار خواهد گرفت. از غرور و نخوت به دور باشید و 
اگر چیزی وجود دارد که آرامش تان را برهم زده به زودی برطرف می شود. 
کسی قصد دارد تا به شما آسیب برساند در مقابلش ایستادگی کنید و به 

خداوند توکل کنید. اسرارتان را جایی بازگو نکنید تا گزندی به شما نرسد.

متولدین آبان
کارهای تان سر و سامان می یابد و اگر گره ای در کارتان وجود دارد به زودی به 
دست یک بزرگ برطرف خواهد شد. از جانب شخصی سرمایه فراوان به دستتان 
میرسد که برایتان دردسرساز است پس بهتر است که از آن صرف نظر کنید. 
خبرهایی به دستتان میرسد که شما را شاد و خوشحال میکند. عشق گمگشته 

تان بازمیگردد و اگر صبوری کنید زندگی به کامتان خواهد شد.

متولدین آذر
کنید  بیشتر  را  تلاشتان  اگر  و  است  انتظارتان  در  خوبی  بسیار  زندگی 
تا  کرد  خواهد  حمایت  شما  از  فردی  شوید.  می  نیکبخت  و  سعادتمند 
مشکلات را پشت سر بگذارید ، بدخواهان فراوانی در اطراف خود دارید اما 
بر تمامی آنها چیره خواهید شد. مراد دل را می یابید و به زودی کارتان 

بالا می گیرد. اگر در زندگی توکلتان بر خداوند باشد سعادتمند میشوید.

متولدین دی
افکار منفی را از ذهن خود خارج کنید تا بتوانید به سربلندی و مقامات 
وجود  به  زندگیتان  در  را  آرامش  و  شادی  و  برسانید  را  خودتان  بالا 
زودتر  هرچه  است؛  بهتر  دارید  را  خیری  کار  انجام  قصد  اگر  بیاورید،، 
به انجام برسانید که خیر و برکت بسیاری در زندگیتان سرازیر میکند و 

شمارا به مقصودتان میرساند.

متولدین بهمن
طالعت خوب است، به زودی شخصی وارد زندگی تان می شود و مورد 
حمایت شما قرار می گیرد که زندگیتان را به خوبی می سازد و شما را به 
هدف و آرزوهای قلبی تان می رساند،، اگر با شخصی خصومتی دارید به 
زودی این خصومت برطرف می شود و شادی و نشاط در آینده برایتان در 

زندگی سرازیر خواهد شد.

متولدین اسفند
 ناراحتی به دل خود راه ندهید به زودی گره از کارتان گشوده خواهد شد 
سربلندی و موفقیت و در آینده برایتان به وجود می آورد و شما را به هدف 
ها و آرزوهای تان خواهد رساند، اگر در انتظار خبری هستید به زودی به 
گوشتان می رسد که تغییر و تحولات اساسی در زندگی به شما خواهد داد.

فرمانده انتظامی آبادان خبر داد؛
پلمب ۳ انبار ضایعاتی در آبادان

 فرمانده انتظامی آبادان از پلمب سه انبار ضایعاتی و کشف ۱۰۳ 
میلیارد ریال اموال سرقتی در این شهرستان خبر داد.

به  کرد:  اظهار  خبر  این  اعلام  با  کشوری  کیومرث  سرهنگ 
دنبال اجرای طرح ارتقای امنیت محله محور، مأموران پلیس با 
تحقیقات اطلاعاتی و تخصصی از خرید و فروش اموال سرقتی 
حاشیه  ضایعاتی  انبارهای  در  سودجو  افراد  تعدادی  توسط 

شهرستان آبادان مطلع شدند.
سایر  همکاری  با   ۱۸ و   ۱۳ کلانتری های  مأموران  افزود:  وی 
 ۱۴ از  قضائی  مراجع  با  هماهنگی  از  پس  انتظامی  یگان های 
انبار ضایعاتی بازدید کردند که سه انبار به دلیل نگهداری اموال 

سرقتی و نداشتن مجوز قانونی پلمب شدند.
فرمانده انتظامی آبادان تصریح کرد: در بازرسی از انبارهای مزبور 
۲ هزار و ۲۰ کیلوگرم سیم مسی مربوط به کابل برق فشار قوی، 
چهار دستگاه موتور کولر گازی، پنج دستگاه ضبط خودرو، ۲۰۰ 
کیلوگرم دریچه چدنی در منهول، ۶ دستگاه دوچرخه سواری، 
لاستیک  و  رینگ  جفت  سه  خانگی،  آب  پمپ  دستگاه   ۱۴
هوا،  بزرگ  کپسول  دستگاه   ۲ برقی،  دریل  دستگاه   ۶ خودرو، 
سه عدد در آلومینیومی و تعداد زیادی لوله کولرگازی و قطعات 

موتورسیکلت و خودروی سرقتی کشف شد.
چهار  و  سارق  هفت  عملیات ها  این  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
مال خر دستگیر شدند، گفت: کارشناسان ارزش اموال مکشوفه 
از انبارهای ضایعاتی را ۱۰۳ میلیارد ریال برآورد کردند. سرهنگ 
کشوری بیان کرد: متهمان دستگیر شده پس از تشکیل پرونده 

برای سیر مراحل قانونی به مراجع قضائی تحویل داده شدند.

۲ کشته و پنج مصدوم در حوادث رانندگی خوزستان
خودروهای  برخورد  گفت:  خوزستان   ۱۱۵ اورژانس  سخنگوی 
سمند و پژو ۲۰۶ در محور مسجدسلیمان - شوشتر ۲ کشته و 

پنج مصدوم به جا گذاشت.
به مرکز  امروز  این حادثه ساعت ۱۷  بیان کرد:  عارف شرهانی 
انجام  برای  مرکز  این  امدادی  نیروهای  و  گزارش شد  اورژانس 

اقدامات درمانی اولیه و انتقال مصدومان در محل حاضر شدند.
وی افزود: مصدومان شامل یک پسربچه هفت ساله، ۲ مرد ۲۷ و 
۴۰ ساله و ۲ نفر زن ۳۲ و ۳۷ ساله گزارش شده که توسط سه 
دستگاه آمبولانس اورژانس و یک دستگاه آمبولانس هلال احمر 

به بیمارستانهای شفا و ۲۲ بهمن مسجدسلیمان انتقال یافتند.
این  فوتی های  کرد:  بیان  خوزستان   ۱۱۵ اورژانس  سخنگوی 

حادثه شامل ۲ نفر مرد ۳۶ و ۶۵ ساله گزارش شده است.

۹۰ ویلا و سازه غیرمجاز در شوشتر تخریب شد
دادستان عمومی و انقلاب شوشتر با اشاره به تخریب ۹۰ ویلا و 
بنای غیر مجاز احداث شده در اراضی زراعی بخش میان آب این 
شهرستان گفت: هیچ گونه اغماضی در راستای حفظ کاربری اراضی 
زراعی وجود ندارد. مهدی امیری بیان کرد: بناهای تخریب شده به 
صورت غیرمجاز در زمین های کشاورزی برخی از روستاهای بخش 

میان آب شوشتر در حال ساخت بود که تخریب شد.
وی افزود: جلوگیری از تغییر کاربری ۲۰ هکتار زمین کشاورزی 

در این شهرستان انجام شده است.
از  پیشگیری  زمینه  در  قضایی  دستگاه  اینکه  بیان  با  امیری 
ساخت و سازهای غیرمجاز و برخورد با متخلفین مصمم است، 
گفت: تغییر کاربری زمین های کشاورزی، امنیت غذایی کشور را 

با چالش های جدی مواجه می کند.
وی از مردم خواست با ویلاسازی در زمین های کشاورزی و باغی، 
سرمایه خود را هدر ندهند. رئیس دادگستری خوزستان پیش از 
این اعلام کرده بود برای ۵۱ درصد اراضی کشاورزی خوزستان 
سند مالکیت صادر شده تا از زمین خواری و تغییر کاربری آن ها 

جلوگیری شود.

فال روزانه خبر

هما خوزستان/ شاهین داودی:
 استاندار خوزستان گفت: بسترها و جریان مالی 
قاچاق در استان شناسایی و در نطفه خفه شوند.

ستاد  نشست  در  محراب  حسینی  اکبر  علی   
مبارزه  کرد:  اظهار  ارز  و  کالا  قاچاق  با  مبارزه 
از مسائل مهم استان خوزستان  با قاچاق یکی 
است که همه دستگاه ها باید به آن توجه کنند.

حسینی محراب افزود: در قدم اول باید وضعیت 
موجود قاچاق کالا در استان را بشناسیم؛ اینکه 
بسترهایی  چه  در  کالا  قاچاق  بدانند  مدیران 
انجام می شود، بسیار مهم است، مدیران گمرک 
باید تمام تلاش خود را  و دستگاه های نظارتی 

در زمینه جلوگیری از قاچاق به کار ببندند.
وی عنوان کرد: واردات و صادرات باید موشکافی 

و بررسی شوند تا قاچاق کالا به صفر برسد.
نمایندگان  نخبگان،  افزود:  خوزستان  استاندار 
آنچه که تسهیل کننده  باید  استان  و خبرگان 
مردم  درآمدزایی  برای  را  است  صادرات 

شناسایی کنند.

قیمت ها  که  زمانی  داد:  ادامه  محراب  حسینی 
در این سوی مرز با آن سوی مرزها برابر باشند، 
هیچگونه قاچاقی رخ نمی دهد؛ سامانه هایی باید 
وجود داشته باشد که مصرف سوخت کشاورزان، 
کارخانه ها، نیروگاه ها و … را نشان دهد کند تا 

نظارت عامه با سامانه ها صورت گیرد.
ایست  در  مأموریت ها  حکم  کرد:  تصریح  وی 
تا  شود  بررسی  جدیت  با  گلوگاه ها  و  بازرسی 
مأموریت  برگ  این  که  شود  حاصل  اطمینان 

مربوط به آن کالا است.
استاندار خوزستان گفت: برای مبارزه با قاچاق 
کنیم؛  توجه  نیز  آن  مالی  بسترهای  به  باید 
بنابراین با رصد مالی و تسلط بر سامانه بتوانیم 

از رد و بدل شدن وجه جلوگیری کنیم.
قاچاق  مسئله  کرد:  تصریح  محراب  حسینی 
نیازمند طرح جامع امنیتی، اقتصادی، اجتماعی 
و فرهنگی است نظام مالی و بانک های ما باید 
افزاری  نرم  جریان  تا  شوند  موضوع  این  وارد 

کمک شود.

گفت:  خوزستان  حکومتی  تعزیرات  کل  مدیر 
اول  ماهه  سه  در  قاچاق  پرونده   ۱۲۸ و  یکهزار 
رسیدگی  و  تشکیل  خوزستان  استان  در  امسال 
خبرنگاران  جمع  در  بیرانوندی  الله  نعمت  شد.  
با بیان اینکه خوزستان راه های مختلفی از جمله 
مبادی دریایی، هوایی، ریلی و زمینی برای قاچاق 
قاچاق در سه  پرونده  تشکیل  میزان  افزود:  دارد، 
ماهه امسال در استان نسبت به مدت مشابه سال 

گذشته رشد چشمگیری داشته است.
قاچاق  پرونده  فقره   ۴۱۵ امسال  داد:  ادامه  وی 
تعزیرات  ادارات  در  استان ها  سایر  از  نیابتی 

خوزستان بررسی شده است.

عضو کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان 
خوزستان گفت: قاچاق به ویژه سوخت در استان 

خوزستان به صورت فصلی گسترش می یابد.
وی افزود: شعبه تعزیرات حکومتی در گلوگاه پل 
پرونده های  به  رسیدگی  برای  اندیمشک  به  زال 
پرونده ها  به  سرعت  با  تا  شده  مسقر  قاچاق 

رسیدگی شود.
اثرات  سلامت  کالاهای  قاچاق  اظهارکرد:  وی 
مردم  جان  و  جسم  بر  ناپذیری  جبران  مخرب 
و  کاشف  دستگاه های  دلیل  همین   به  می گذارد، 
و  آرایشی  کالاهای  قاچاق  با  مقابله  برای  ضابط 

بهداشتی و دارویی اهتمام ویژه داشته باشند.

 علی اکبر حسینی محراب در نشست ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز:

با موشکافی واردات و صادرات 
مانع از قاچاق کالا شویم

یکهزار و ۱۲۸ پرونده قاچاق در خوزستان رسیدگی شد
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روایت ویسی از چاقوکشی و 
عربده کشی در تمرین نفت آبادان!

گلر تیم ملی عراق، به زودی در آبادان
نفت آبادان با دروازه بان تیم ملی عراق وارد مذاکره شده و احتمالا 
او را به خدمت خواهد گرفت. بحث حضور فهد طالب دروازه بان 
تیم ملی عراق و تیم نیروی هوایی این کشور در نفت آبادان طی 

روزهای گذشته به وجود آمده و حالا جدی شده است.
سایت عربی »الکوره« در این خصوص نوشته است: »فهد طالب 
دروازه بان تیم نیروی هوایی و تیم ملی عراق به صنعت نفت آبادان 
نزدیک است. این سنگربان 28 ساله در بسیاری از تورنمنت های 
میدان  به  عربی  کشورهای  جام  قبلی  دوره  از جمله  بین المللی، 

رفته است.«
است:  آورده  فهد طالب  به  نزدیک  منبع  قول یک  از  این سایت 
»مذاکرات به مراحل پیشرفته ای رسیده و پس از برطرف شدن 
اعلام  برای  فرعی  جزئیات  جز  چیزی  مالی،  و  مدیریتی  مسائل 

رسمی باقی نمانده است.«
به نظر می رسد به زودی شاهد حضور گلر 28 ساله شاغل در تیم 
ملی عراق در ایران باشیم؛ او احتمالا به زودی به آبادان سفر می کند 
فرزین  جای  فوتبال  جنوبی  زردپوشان  با  قرارداد  عقد  ضمن  تا 

گروسیان را در ترکیب نفت بگیرد و شاگرد عبدالله ویسی شود.

باشگاه خلیج فارس ماهشهر از فروش امتیاز تیم لیگ 
یکی خود منصرف شد

این  داری  تیم  ادامه  از  ماهشهر  فارس  خلیج  باشگاه  مدیرعامل 
باشگاه در لیگ یک کشور خبر داد.

خلیج  بقای سخت  و  کشور  یک  لیگ  های  رقابت  پایان  از  پس 
از  به دلیل حمایت نشدن  باشگاه  این  فارس ماهشهر، مسوولان 
تیم  امتیاز  فروش  به  تصمیم  استانی  و  شهری  مسوولان  سوی 
گرفتند. اما حالا در آستانه آغاز فصل جدید لیگ یک کشور، ایوب 
عسکری مدیرعامل باشگاه خلیج فارس ماهشهر از منصرف شدن 
مسوولان باشگاه از فروش امتیاز تیم و ادامه تیم داری خبر داد. 

وی همچنین با اشاره به حمایت از سوی مسوولان شهری، عنوان 
موسی  یک،  لیگ  جدید  فصل  در  فارس  خلیج  سرمربی  کرد: 

قنواتی از سرمایه های این شهر خواهد بود. 
مدیرعامل باشگاه خلیج فارس ماهشهر از آغاز تمرینات این تیم، 

از هفته آینده خبر داد.

رایکا اهواز قهرمان مسابقات مچ اندازی
 زنان خوزستان شد

تیم  به  خوزستان  زنان  اندازی  مچ  های  رقابت  قهرمانی  عنوان 
رایکا اهواز رسید. مسابقـات قهرمانی باشگاه های استان خوزستان، 
با حضور شهرستان های مسجدسلیمان، ایذه، ماهشهر، بندر امام 
میزبانی  به  سنی  رده های  تمامی  در  اهواز  و  شوشتر  خمینی، 

کلانشهر اهواز برگزار و تیم های قهرمان معرفی شدند.
در مجموع تیمی، باشگاه رایکا اهواز قهرمان شد و تیم ماهشهر 
سومی  و  دوم  های  جایگاه  در  ترتیب  به  ایذه  سامی  باشگاه  و 
قرار گرفتند. نفرات برتر اوزان مختلف با نظر کمیته فنی استان 

خوزستان به مسابقات انتخابی تیم ملی اعزام خواهند شد.

محبی با قراردادی سه ساله به روستوف پیوست
رسانه های روسیه مدعی شدند که محمد محبی با عقد قراردادی 
سه ساله به روستوف پیوسته است. همانطور که چند روز پیش 
و طی یک خبر اختصاصی در ورزش سه اعلام کرده بودیم، کار 
پیوستن محمد محبی به تیم فوتبال روستوف تمام شده است و 

حالا رسانه های روسیه نیز این خبر را تأیید کرده اند.
به گزارش RB Sport، دو تیم روستوف و سانتاکلارا پرتغال بر 
سر انتقال محمد محبی به توافق رسیده اند و این بازیکن 24 ساله 

قرار است یک قرارداد سه ساله را با تیم روسی به امضا برساند.
وب سایت معتبر اسپورتس روسیه نیز با انتشار این خبر نوشت که 
محمد محبی این هفته و برای انجام معاینات پزشکی به روسیه 
امضا  روستوف  با  را  ساله خود  قرارداد سه  آن  از  پس  و  می رود 
می کند. رسانه sport-express روسیه نیز در گفت وگویی که 
با مدیربرنامه های محبی داشته، انتقال وینگر بوشهری به روستوف 
را تأیید کرده است. این وب سایت به نقل از ایجنت بازیکن سابق 
استقلال نوشته است که این انتقال از قبل هماهنگ شده و محبی 

نیز این هفته قراردادش را در روسیه امضا می کند.
باشگاه  و  محبی  پیرامون  زیادی  حواشی  اخیر  روزهای  طی 
استقلال به وجود آمد. وینگر بوشهری در مصاحبه ای اعلام کرد 
که آبی ها برای دائمی کردن انتقال او به موقع اقدام نکرده اند و 
با  خود  مکاتبات  اسنادی،  انتشار  با  آبی ها  نیز  مقابل  سمت  در 

سانتاکلارا را رسانه ای کردند.

ورزشکاران و مدال آوران آبادان و خرمشهر 
تجلیل شدند

با  خرمشهر  و  آبادان  مدال آور  قهرمانان  و  مربیان  پیشکسوتان،   
عنوان »ستارگان ماندگار ورزش اروند« تجلیل شدند.

ورزشکار   ۱4 و  مختلف  رشته های  در  مربی  و  پیشکسوت   ۶۳
مقام آور در مسابقات بین المللی و المپیک روز پنجشنبه با حضور 
آزاد  منطقه  سازمان  همایش های  سالن  در  مسئولان  از  جمعی 

اروند مورد تقدیر قرار گرفتند.
مدیر ورزش سازمان منطقه آزاد اروند در این همایش گفت: شور 
و نشاط جوانان قهرمان این دیار در سایه توجه خداوند و تلاش 

ورزشکاران، عزت و تعالی را برای کشور به همراه آورده است.
پیمان ادیبی با بیان جایگاه ورزش آبادان و خرمشهر در سطوح 
ملی، بین المللی و جهانی افزود: تجلیل از ورزشکاران، قهرمانان و 
مدال آوران، حمایت از روحیه جوانمردی و اخلاق در جامعه است.
وی بیان کرد: ورزش این منطقه قابلیت های زیادی دارد و با توجه 

به آنها می توان آینده درخشانی را ترسیم کرد.
چهارمین همایش تجلیل از قهرمانان ورزشي آبادان برگزار شد

این گونه  اروند گفت: برگزاری  مدیر ورزش سازمان منطقه آزاد 
همایش ها، افزایش روحیه و انگیزه ورزشکاران را به همراه دارد و 

سعی داریم ادامه داشته باشد.

تعیین تکلیف دروازه استقلال تا پایان امروز
سرمربی استقلال اعلام کرد که تکلیف نهایی دروازه این تیم برای 

فصل جدید به زودی مشخص می شود.
 استقلال در شرایطی تمرینات خود را آغاز کرده که هنوز وضعیت 
دروازه این تیم نامشخص است. سیدحسین حسینی با انتشار یک 
از تیم خداحافظی کرده و تلاش ها برای جذب علیرضا  استوری 

بیرانوند نیز بی نتیجه بود.
گفته می شود که پلن اول نکونام برای دروازه، جذب یک سنگربان 
کنند،  پیدا  را  ایده آلی  گزینه  نتوانند  آبی ها  اگر  و  است  خارجی 
آنگاه یک بار دیگر به سراغ سیدحسین حسینی می روند تا او را 

به تیم بازگردانند.
دروازه استقلال سوژه تمرین امروز آبی ها بود و جواد نکونام نیز 
مدعی شد ظرف امروز همه چیز تعیین تکلیف خواهد شد. او در 
پاسخ به سوالی درباره آخرین شرایط خط دروازه استقلال بیان 

کرد: امروز مشخص می شود .
بحث حضور سنگربان اسپانیایی در استقلال نیز چند روزی است 
که بر سر زبان ها افتاده و نکونام نیز در حاشیه تمرین امروز و در 
اسپانیایی  دروازه بان  بر  جذب  مبنی  خبرنگاری  سوال  به  پاسخ 
گفت: گلر هم از هر کشوری باشد، مهم نیست و انشاالله می گیریم.

ملی پوش وزنه برداری: سهمیه و مدال المپیک را می خواهم
 ملی پوش وزنه برداری ایران، گفت: اگر توان رسیدن به المپیک را 
در خودم نمی دیدم تغییر وزن نمی دادم. به همین دلیل سهمیه 
که  جوادی  میرمصطفی  می خواهم.   را  پاریس  المپیک  مدال  و 
حرف های زیادی برای گفتن در دسته 8۱ کیلوگرم داشت حالا 

می خواهد اتفاق های خوب را در دسته 8۹ کیلوگرم رقم بزند.
جوادی در ابتدا درباره شرایط اردوی تیم ملی، گفت: شرایط برای 
اینکه بیش از پیش پیشرفت کنیم و وزنه بزنیم، مهیاست. حدود 
سه ماه است که تغییر وزن داده ام و در 8۹ کیلوگرم وزنه می زنم.

این  در  و  بگیرم  المپیک  سهمیه  بتوانم  اینکه  دلیل  به  هم  آن 
رقابت های مهم وزنه بزنم.

وی ادامه داد: شرایط بدنی ام خوب است. وضعیت خوبی به وجود 
رکوردهای  در  و  عادت می کنم  وزن جدید  به  دارم  تازه  و  آمده 
آینده  در  امیدوارم  را می بینم.  کرده ام  که  تمریناتی  تاثیر  خودم 
شرایط خیلی بهتری را ببینم و رکوردهای بیشتری را ثبت کنم.

نماینده دسته 8۹ کیلوگرم ایران از رکوردگیری تیم ملی که دو 
و  کرد  برگزار شد صحبت  المپیک  ملی  آکادمی  در  پیش  هفته 
افزود: همه چیز رسمی بود و خدا را شکر که آنجا هم نسبت به 
رکوردهایی که قبلا داشتم عملکرد بهتری از خودم نشان دادم. 
در یک ضرب توانستم وزنه ۱۶۹ را مهار کنم و در دوضرب هم 
وزنه 2۰۷ کیلوگرم را مهار کردم.الان شرایط خیلی بهتری دارم و 
امیدواری خودم این است که بتوانم هر روز پیشرفت چشمگیری 
داشته باشم. جوادی وی در خصوص شانس کسب سهمیه المپیک 
پاریس، بیان کرد: به دسته 8۹ آمدم تا بتوانم در المپیک حضور 
داشته باشم. اگر این توانایی را در خودم نمی دیدم که بتوانم در 
المپیک باشم و در المپیک مدال بگیرم هرگز تغییر وزن نمی دادم. 
هدفم کسب سهمیه المپیک و شرکت در این رویداد مهم جهانی 

است. تلاش می کنم تا در این رقابت ها مدال هم کسب کنم.

رقابت مسابقه

درباره  آبادان  نفت  فوتبال  تیم  سرمربی 
این  تمرین  محل  در  وی  تهدید  و  چاقوکشی 

تیم، توضیحاتی ارائه داد.
با  اخیر  روز  دو  یکی  در  آبادان  نفت  تمرینات 
با  همراه  حواشی  بود.  همراه  زیادی  حواشی 
چاقوکشی، عربده کشی و تهدید عبدالله ویسی؛ 
حضور  برای  را  ویسی  نیز  اتفاقات  این  اکنون 
او  است.  کرده  تردید  دچار  آبادان  در  مجدد 
صورتی  در  و  رود  نمی  زور  بار  »زیر  می گوید 
به آبادان بر می گردد که مسئولان باشگاه این 

مشکل را حل کنند.«
عبدالله ویسی در خصوص اتفاقات پیش آمده در 
معلوم الحال  عده ای  اظهارکرد:  تیم،  این  تمرین 
چنین  به  دست  گاها  خود  سهم خواهی  برای 
کارهایی می زنند و در همین راستا نیز در تمرین 
اخیر صنعت نفت آبادان عده ای که نه هوادار ما 
بودند و نه لیدر صنعت نفت آبادان، شرایط تمرین 

را برهم زدند و مشکلاتی ایجاد کردند.
وی ادامه داد: خانواده یکی از بازیکنان صنعت 
نفت آبادان که فرزندشان پنج شش سال فقط 
اسمش در لیست نفت رد می شد و پول دریافت 
می کرد، اکنون هم به دنبال سهم خواهی بودند 

که من مقابل این موضوع ایستادم.
آبادان  نفت  صنعت  فوتبال  تیم  سرمربی 
این  این است که  نکته جالب  خاطرنشان کرد: 
بازیکن در سال های اخیر حتی یک بار هم جزو 
متأسفانه  و  نبود  آبادان  نفت  نفره   ۱8 لیست 
رانت  طریق  از  بازیکن  این  ها  سال  این  در 
لیست  در  را  خود  سهم خواهی  و  زورخواهی 

صنعت نفت آبادان جای داده بود.
وی افزود: با توجه به اینکه من هیچ وقت چنین 
کاری نکرده ام و نخواهم کرد، اسم این بازیکن 
را از لیست خارج کردم و همین باعث شد که 
من  بزنند.  غیراخلاقی  کار  به  او دست  خانواده 

برای  آبادان  نفت  صنعت  هواداران  و  مردم  به 
و می خواهم  داده ام  قول  آبادان  نفت  سربلندی 
همین  به  و  بزنم  رقم  آن ها  برای  را  بهترین ها 

دلیل زیر بار زور و انجام چنین کاری نمی روم.
این سال ها  ویسی عنوان کرد: من معتقدم در 
فوتبالیست  یک  حق  بازیکن،  این  حضور  با 
آبادان  نفت  صنعت  لیست  در  آبادانی  خوب 
یک  است،  خیلی سخت  واقعا  بود.  شده  ضایع 
بازیکن فوتبالیست نباشد و بعد با عربده کشی و 
چاقوکشی در ترکیب یک تیم جای داشته باشد.

وی بیان کرد: سهم خواهی خانواده این بازیکن 
در حدی بود که به من می گفتند باید امسال به 
این فوتبالیست در صنعت نفت بازی هم بدهی. 
موضوعی که من اصلا زیر بار آن نرفتم و باعث 
شد عده ای در محل تمرین من را با چاقو و قمه 
دوره کنند و به من گفتند که نمی گذاریم در 
آبادان مربیگری کنی. البته خوشبختانه با ورود 
به هنگام همکارانم و تماشاگرانی که در محل 

تمرین بودند موضوع ختم به خیر شد.
آبادان گفت:  نفت  فوتبال صنعت  تیم  سرمربی 
به  را  موضوع  این  داد  رخ  که  اتفاقی  از  بعد 
باشگاه  و مسئولان  دادیم  اطلاع  ذیربط  مراجع 
قول دادند پیگیر این موضوع  باشند. من بعد از 
این اتفاقات به اهواز آمدم و فردا به همراه تیم 
موضوع  این  اگر  اما  اردوی شهرکرد می روم  به 
و  نخواهم رفت  آبادان  به  نهایتا  نشود من  حل 
هر مربی که می تواند زیر بار زور برود می تواند 
مسئولیت صنعت نفت آبادان را قبول کند. من 
در شرایطی به صنعت آبادان برمی گردم که این 
آبادان  مردم  به  من  چون  شود  حل  مشکلات 
با  اتفاقات خوب قول داده ام و  برای رقم زدن 

این شرایط نمی توانم کار کنم.
وی در پایان نیز از هواداران صنعت نفت برای 

حمایت از صنعت نفت، قدردانی کرد.

دیوار اهل مالی
 در آستانه بازگشت به فولاد

موسی کولیبالی با فولاد مذاکرات مثبتی داشته 
و در آستانه بازگشت به این تیم قرار دارد.

برای  منصوریان  علیرضا  گزینه های  از  یکی 
است.  کولیبالی  موسی  دفاعی،  خط  تقویت 
بازیکنی که ۱۰ سال است در تیم های مختلف 
کشور بازی می کند و آخرین بار پیش از آغاز 
لیگ قهرمانان آسیا، توسط جواد نکونام از تیم 

کنار گذاشته شد.
و  داشته  فولاد  با  مثبتی  مذاکرات  کولیبالی 

دست  نهایی  توافق  به  طرفین  می رود  انتظار 
پیدا کند تا این بازیکن پس از یک نیم فصل 
تیم  لباس  دیگر  بار  یک  تیم،  این  از  دوری 

خوزستانی را بر تن کند.
اهل  بازیکن  این  بر  علاوه  که  می شود  گفته 
مالی، فولاد در حال توافق با گادوین منشا و 
خدمت  به  نیز  را  آنها  تا  است  پاتوسی  آیاندا 

بگیرد.
آقاسی،  عارف  و  امین حزباوی  از جدایی  بعد 
و  باهیا  جفرسون  نام های  به  مدافع  دو  فولاد 
کرد  جذب  رفسنجان  مس  از  توکلی  شاهین 
فنی  کادر  خیال  می تواند  کولیبالی  حضور  و 

فولاد را بابت خط دفاعی  آسوده تر کند.



تابلوی نقاشی غدیر
 اثر هنرمند خوزستانی 

رونمایی شد

جشن بزرگ
 دختران و مادران غدیری
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روزنامه

چند تصویر از 15 و 16 تیرماه 1402
ورزشکاران و 
مدال آوران 

آبادان و خرمشهر 
تجلیل شدند

سیستم روشنایی  
استادیوم ملاثانی 

تکمیل و راه 
انداری شد

جشن عید غدیر در 
حرم علی بن مهزیار 

اهوازی

مادر شهید سرلشکر اسماعیل دقایقی به فرزندش پیوست اهوازی


